



Hudson

AVIS PUBLIC

**PUBLICATION ET AVIS DE DÉLIVRANCE DE CERTIFICATS DE CONFORMITÉ DES RÈGLEMENTS NUMÉROS 688-2017, 689-2017 ET 690-2017
(Art. 137.15 de la Loi sur l'aménagement et l'urbanisme, c. A-19.1)**

Le 5 juin 2017, le conseil municipal de la Ville d'Hudson a adopté les règlements suivants :

- RÈGLEMENT N° 688-2017 VISANT À MODIFIER DE NOUVEAU LE PLAN D'URBANISME DE LA VILLE D'HUDSON – CONCORDANCE AVEC LE SCHÉMA D'AMÉNAGEMENT RÉVISÉ DE LA MRCVS
- RÈGLEMENT N° 689-2017 VISANT À MODIFIER DE NOUVEAU LE RÈGLEMENT DE ZONAGE 526 CONCERNANT LE ZONAGE – CONCORDANCE AVEC LE SCHÉMA D'AMÉNAGEMENT RÉVISÉ DE LA MRCVS
- RÈGLEMENT N° 690-2017 VISANT À MODIFIER DE NOUVEAU LE RÈGLEMENT 571 SUR LES PLANS D'IMPLANTATION ET D'INTÉGRATION ARCHITECTURALE – CONCORDANCE AVEC LE SCHÉMA D'AMÉNAGEMENT RÉVISÉ DE LA MRCVS

La Municipalité régionale de comté de Vaudreuil-Soulanges (MRC) a délivré les certificats de conformité au schéma d'aménagement requis par la loi, le 7 juillet 2017 (H 2017-04, H2017-05 et H 2017-06). Cette date marque donc l'entrée en vigueur des règlements numéros 688-2017, 689-2017 et 690-2017.

La révision de ces règlements peut être faite à l'Hôtel de Ville, 481 Main, Hudson, durant les heures d'été qui sont de 08h00 à 16h30, du lundi au jeudi et de 8h00 à 12 h 00 (midi) le vendredi.

***Donné à Hudson
Le 17 août 2017.***

PUBLIC NOTICE

**PUBLICATION AND NOTICE OF ISSUANCE OF A CERTIFICATE OF CONFORMITY OF BY-LAWS 688-2017, 689-2017 AND 690-2017
(Section 137.15 of an Act Respecting Land Use Planning and Development c. a-19.1)**

On June 5th, 2017, the Council of the Town of Hudson adopted the following by-laws:

- BY-LAW N° 688-2017 TO FURTHER AMEND THE PLANNING PROGRAM OF THE TOWN OF HUDSON – COMPLIANCE WITH THE LAND USE REVISED PLAN OF THE MRCVS
- BY-LAW N° 689-2017 TO FURTHER AMEND ZONING BY-LAW 526 - COMPLIANCE WITH THE LAND USE REVISED PLAN OF THE MRCVS
- BY-LAW N° 690-2017 TO FURTHER AMEND BY-LAW 571 ON SITE PLANNING AND ARCHITECTURAL INTEGRATION PROGRAMS – COMPLIANCE WITH THE LAND USE REVISED PLAN OF THE MRCVS

The regional county municipality of Vaudreuil-Soulanges (RCM) has issued the certificates of conformity with the land use plan as required by the law on July 7th, 2017 (H 2017-04, H 2017-05 and H 2017-06). This date indicates the coming into force of By-Laws No 688-2017, 689-2017 and 690-2017.

These by-laws may be reviewed at the Town Hall, 481 Main, Hudson, during summer working hours which are 8:00 a.m. to 4:30 p.m., from Monday to Thursday and from 8:00 a.m. to 12 :00 (noon) on Fridays.

***Given at Hudson
On August 17th, 2017.***

***Diane Duhaime
Greffière Adjointe / Assistant Town Clerk***